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摘錄自2025年6月13日刊憲之長沙灣(九龍規劃區第5區)分區計劃大綱核准圖，圖則 
編號為S/K5/40。
Adopted from part of the approved Kowloon Planning Area No.5 - Cheung Sha Wan - Outline Zoning 
Plan with Plan No. S/K5/40, gazetted on 13th June 2025.

8.	 關乎發展項目的分區計劃大綱圖等
	 OUTLINE ZONING PLAN ETC. RELATING TO THE DEVELOPMENT

Note:	 The outline zoning plan may show more than the area required under the Residential Properties (First-hand 
 	 Sales) Ordinance due to technical reason.

備註: 	 由於技術原因，此分區計劃大綱圖可能顯示多於《一手住宅物業銷售條例》所要求顯示的範圍。發展項目的位置
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摘錄自2023年2月17日刊憲之長沙灣(九龍規劃區第5區)分區計劃大綱核准圖，圖則 
編號為S/K5/URA3/2。
Adopted from part of the approved Kowloon Planning Area No.5 - Cheung Sha Wan - Outline Zoning 
Plan with Plan No. S/K5/URA3/2, gazetted on 17th February 2023.

8.	 關乎發展項目的分區計劃大綱圖等
	 OUTLINE ZONING PLAN ETC. RELATING TO THE DEVELOPMENT

Note:	 The outline zoning plan may show more than the area required under the Residential Properties (First-hand 
 	 Sales) Ordinance due to technical reason.

備註: 	 由於技術原因，此分區計劃大綱圖可能顯示多於《一手住宅物業銷售條例》所要求顯示的範圍。
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